
Agendapunt: XII-11 Barneveld, 27 november 2012 
 
Voorstel nr: 12-98 Portefeuillehouder: G.J. van den Hengel 
 
Afdeling: Ontwikkelingsbedrijf  
 

 
Onderwerp: Heroverweging Harselaartunnel. 
 

 
Aan de raad, 
 
Gevraagde beslissing: 
1. In principe de keuze te maken voor versoberde ondertunneling van de Baron van Nagellstraat (variant 

"gefaseerd") en in te stemmen met de verdere voorbereiding en als taakstellend budget € 25 miljoen te 
hanteren. 

2. In te stemmen met het gewijzigde dekkingsvoorstel. 
3. De beoogde onttrekking van de reserve 'ontsluiting Harselaar-Zuid'  ter grootte van € 6.836.000 te laten 

vervallen en dit deel van deze reserve te laten vrijvallen en te storten in de algemene reserve. 
4. De koppeling los te laten met het onherroepelijk worden van het bestemmingsplan Harselaar-Zuid. 
5. Het definitieve besluit wordt genomen nadat duidelijkheid is gekomen over het al dan niet doorgaan van 

de regiosprinter. 
6. Alvorens tot verwerving van de benodigde gronden over te gaan en alvorens de infrastructurele werken 

aan te besteden, hiervoor goedkeuring van de raad te vragen. 
 

 
1. Inleiding 
 
Besluiten van 24 mei 2011 
In uw vergadering van 24 mei 2011 is besloten om in te stemmen met de voorgelegde aangepaste 
basisvariant voor de ondertunneling van de Baron van Nagellstraat. Daarbij waren de kosten geraamd op    
€ 35,1 miljoen. Ten aanzien van het tekort van € 5,9 miljoen (ten opzichte van uw besluit van 30 juni 2009) is 
voor € 3,1 miljoen dekking gevonden in de opgebouwde reserve infrastructurele werken en voor € 2,8 
miljoen uit het voorziene exploitatieresultaat van Harselaar-Zuid. Aan het college is opdracht gegeven om 
voor dit tekort een voorstel te doen voor alternatieve dekking. Met de verstrekking van de memo van 29 
september 2011 is hier invulling aan gegeven, waarbij is opgemerkt dat een definitief dekkingsvoorstel nog 
voorgelegd zou worden. 
Verder is besloten dat het project gestopt zal worden wanneer de kosten boven de € 35,1 miljoen zouden 
uitstijgen en dat de kosten ter voorbereiding van het project, zonder uw toestemming, niet meer mogen 
bedragen dan € 3,9 miljoen. Tenslotte is besloten dat het project Harselaartunnel pas aanbesteed kan 
worden op het moment dat zowel het bestemmingsplan voor de tunnel als het bestemmingsplan Harselaar-
Zuid onherroepelijk zouden zijn, maar dat er wel doorgegaan kan worden met de voorbereidingen. 
 
Heroverweging uitgangspunten 
Het project Ondertunneling Baron van Nagellstraat is in samenwerking met de provincie vorm gegeven, 
omdat de Baron van Nagellstraat en de Stationsweg provinciale wegen zijn (N805 / N303). Om die reden 
worden alle stappen in nauw overleg met de provincie gezet.  
Op basis van bovengenoemde besluiten is er tot dit voorjaar gewerkt aan een voorlopig ontwerp (VO) voor 
de ondertunneling met 2 x 2 rijstroken, een snelfietsroute (twee richtingen) aan de westzijde en een fietspad 
(één richting) aan de oostzijde van de Baron van Nagellstraat. Gelet op de navolgende ontwikkelingen en 
afwegingen hebben wij besloten om voor de vaststelling van het VO, de uitgangspunten voor dit project nog 
één keer grondig te heroverwegen.  

- Op het moment dat het VO door het college zou worden vastgesteld zou dit v.w.b. het wegendeel 
door de gemeente verder worden voorbereid en v.w.b. het tunneldeel door ProRail. Met dat 
laatste zouden direct grote kosten gemoeid zijn. Verder is het moment van vaststellen van het VO 
het startpunt voor de grondverwervingen. Kortom, op dat moment zou er snel meer geïnvesteerd 
moeten worden in dit project. 

- Als gevolg van de veranderde economische omstandigheden hebben we het voornemen om 
Harselaar-Zuid niet meer  in één keer in de oorspronkelijke omvang en termijn te ontwikkelen. 
Harselaar-Zuid Fase 1a ligt meer aan de oostzijde, waardoor de noodzaak van de oost-
westverbinding, die zou aansluiten op de Stationsweg (op dit moment) komt te vervallen. Uit 
nieuwe verkeersprognoses blijkt dat de verkeersintensiteiten op de Baron van Nagellstraat minder 
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snel zullen toenemen en dat deze na volledige realisatie van Harselaar-Zuid minder hoog zijn dan 
voorzien. Daardoor rees het vermoeden dat 2 x 2 rijstroken mogelijk robuuster zou zijn dan strikt 
nodig 

- Naar aanleiding van een beroep tegen het uitwerkingsplan Columbiz Park, hebben wij 
geconstateerd dat het verleggen van de snelfietsroute naar de oostzijde van de Baron van 
Nagellstraat meer voordelen biedt voor de verkeersveiligheid. Daarop hebben wij besloten ons in 
te spannen om de snelfietsroute aan de andere zijde dan Columbiz Park te realiseren. Dit heeft 
ingrijpende gevolgen voor het ontwerp. 

- Er is, in het kader van alternatieve financiering voor het bovengenoemde tekort, met de provincie 
gesproken. In dat verband heeft de provincie aangegeven dat bij hen de wens leeft om de 
provinciale weg (Baron van Nagellstraat) in eigendom, beheer en onderhoud over te dragen aan 
de gemeente. In dat geval komt een aantal specifieke eisen van de provincie t.a.v. het 
wegontwerp te vervallen. 

Vanwege onze strategische ambities (sprinterstation, Columbiz Park, Holzenbosch), de verkeersveiligheid 
en de doorstroming is de tunnel gewenst. Als gevolg van vertragingen op de verschillende 
gebiedsontwikkelingsprojecten en de langere doorlooptijd die nodig is voor de haalbaarheidsstudie van de 
sprinterverbinding en het sprinterstation, wordt uitgegaan van een latere realisatie van de tunnel (ca. 
2018/2020). 
 
 
Value Engineering 
In samenwerking met ProRail, provincie Gelderland, Goudappel Coffeng en Arcadis is een Value 
Engineering (VE) doorlopen, als hulpmiddel bij de heroverweging van de uitgangspunten. In korte tijd wordt 
met deze methodiek op systematische wijze door een aantal deskundigen in teamverband onderzocht of er 
alternatieven zijn die een betere prijs/prestatie-verhouding bieden. Tevens wordt een efficiënter 
ontwerpproces behaald door directe afstemming, het creëren van commitment en het behalen van 
consensus.  
In de VE-studie is, behalve naar de Harselaartunnel, ook gekeken naar de overige overwegen in de 
gemeente. De VE-studie heeft zich beperkt tot de veiligheids- en mobiliteitsvraagstukken i.r.t. de overwegen 
binnen de gemeente. 
Alle overwegen in de gemeente zijn, voorafgaande aan de VE-studie, door Goudappel Coffeng, beschouwd.  
Vervolgens is er een analyse gemaakt van de overwegen die aandacht behoeven. Daaruit volgt een aantal 
voorgestelde maatregelen. De resultaten van deze studie treft u als bijlage aan.  
 
Deze resultaten hebben geleid tot de volgende conclusies: 
    1

e
  Een ongelijkvloerse kruising van de Baron van Nagellstraat is nodig. 

    2
e
  De verkeersveiligheid wordt door een ongelijkvloerse kruising vergroot. 

    3
e
  De tunnel bij de Baron van Nagellstraat uit het huidige VO kan soberder. 

    4
e
  Er zijn maatregelen noodzakelijk bij de Nijkerkerweg, de Lunterseweg en de 

         Gasthuisstraat.  
 
Dit raadsvoorstel richt zich uitsluitend op de Harselaartunnel. Voor de overige gesignaleerde knelpunten 
zullen separaat voorstellen worden gedaan. 
 
Voorstel 
Ten aanzien van de ondertunneling van de Baron van Nagellstraat wordt voorgesteld om te kiezen voor de 
variant waarbij er in eerste instantie 2 x 1 rijbanen worden aangelegd, maar waarbij het niet onmogelijk wordt 
gemaakt dat in de (verre) toekomst een uitbreiding plaats vindt naar 2 x 2 rijbanen. In de rapportage wordt 
dit de zgn. variant "gefaseerd" genoemd. In deze variant is ruimte gereserveerd voor de aanleg van een 
snelfietsroute aan de oostzijde van de Baron van Nagellstraat. 
Eén van de conclusies uit het rapport van Goudappel Coffeng is, dat er op basis van uitsluitend 
verkeersgegevens geen absolute noodzaak is om een tunnel te realiseren. De optelsom van alle 
argumenten, zoals deze genoemd worden onder 4, maakt dat ondertunneling wordt voorgesteld. 
 
Voorgesteld wordt om de ondertunneling van de Baron van Nagellstraat in versoberde vorm verder uit te 
werken, maar hier een taakstellend budget voor te hanteren van € 25 miljoen. In de VE-studie is voor deze 
variant een bedrag opgenomen van € 28,7 miljoen. Bij de ontwerpaanpassingen geldt dus een taakstellende 
besparing van € 3,7 miljoen. Deze besparing kan naar verwachting bereikt worden door budgettair 
taakstellend te ontwerpen en op een zo efficiënt mogelijke wijze aan te besteden. Daarnaast zal bij de 
grondverwerving kritisch gekeken worden of aangepaste ontwerpen kunnen leiden tot minder verwerving. 
 
Het college spant zich in om een sprinterverbinding tussen Apeldoorn en Amersfoort gerealiseerd te krijgen. 
Onderdeel daarvan kan zijn, het zodanig aanpassen / vernieuwen van station Barneveld-Noord, dat hier een 
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overstaprelatie ontstaat tussen de Valleilijn en de (sprinter)verbinding Apeldoorn-Amersfoort. Hierover heeft 
onlangs breed overleg plaats gevonden tussen de betrokken partijen (de provincies Gelderland en Utrecht, 
de gemeenten Amersfoort, Apeldoorn en Barneveld, de vervoerders NS en Connexxion / Hermes, ProRail 
en Regio FoodValley). Genoemde partijen staan positief tegenover een onderzoek naar de haalbaarheid van 
deze sprinterverbinding. Als eerste actie worden de ruimtelijke ontwikkelingen in het voedingsgebied 
geïnventariseerd. Vervolgens zal er een onderzoek worden uitgevoerd naar de vervoerwaarde op deze lijn.  
De tunnel bij de Baron van Nagellstraat is noodzakelijk om haltering van de sprinter in de toekomst op 
Barneveld-Noord mogelijk te maken.  
Het komende jaar zal er meer duidelijkheid komen over de haalbaarheid van de sprinterverbinding tussen 
Apeldoorn en Amersfoort.  
 
Voorgesteld wordt om de voorbereidingen van de tunnel (in versoberde vorm) voort te zetten. Het is 
belangrijk dat de subsidies voor de tunnel (ca. € 17,6 miljoen) niet verloren gaan door het stil zetten van het 
voorbereidingsproces. 
Alvorens gestart wordt met de aanbestedingen en voordat de voor de ondertunneling benodigde gronden 
daadwerkelijk verworven zullen worden, zal aan de raad gevraagd worden om een besluit te nemen over de 
daadwerkelijke realisatie. Op dat moment zal er ook meer duidelijkheid zijn over de haalbaarheid van de 
sprinterverbinding. 
 
Het bestemmingsplan Harselaar-Zuid wordt niet (meer) in de oorspronkelijke vorm gerealiseerd. In plaats 
daarvan wordt nu Harselaar-Zuid Fase 1a ontwikkeld. Om die reden wordt voorgesteld om het moment van 
aanbesteden van de tunnel niet langer meer afhankelijk te laten zijn van het onherroepelijk worden van het  
bestemmingsplan Harselaar-Zuid. 
Daarnaast wordt de dekking van het project Spoortunnel Harselaar niet (meer) gevonden in het project 
Harselaar-Zuid, waardoor een (financiële) koppeling niet meer nodig is. 
 

2. Door de raad gestelde kaders 
In de raad van 30 juni 2009 (nr. 09-68) is besloten tot de realisatie van de tunnel in de Baron van 
Nagellstraat. Daarbij zijn de volgende kaders gesteld: 

- De totale investeringen bedragen € 29,2 miljoen. 
- De dekking wordt als volgt gevonden: 

1. Rijksregeling Spoorse Doorsnijdingen (SpoDo) €    6.852.000 
2. Bijdrage Provincie Gelderland   €  10.850.000 
3. Inbreng verworven gronden    €       672.000 
4. Harselaar-Zuid      €    6.836.000 
5. Algemene Reserve     €    4.000.000 

 
Door het ministerie is niet de volledig aangevraagde SpoDo-subsidie toegekend, maar een bedrag van  
€ 6.712.530. Het verschil met het aangevraagde bedrag (€ 139.470) is als taakstellende besparing in de 
begroting opgenomen. 
 
In de raad van 24 mei 2011 (nr. 11-40) is besloten in te stemmen met de verbeterde basisvariant. Daarbij 
zijn de volgende kaders gesteld: 

- De totale investeringen bedragen € 35,1 miljoen. De projectkosten mogen niet hoger worden dan dit     
  bedrag. 
- Voor de voorgestelde aanvullende dekking van het tekort van € 5,9 miljoen dient alternatieve dekking   

gezocht te worden. 
- De voorbereidingskosten mogen maximaal € 3,9 miljoen bedragen. 
- Het project kan pas worden aanbesteed wanneer de bestemmingsplannen van de tunnel en van  
  Harselaar-Zuid onherroepelijk zijn. 

   
 

3. Effect 
a) Meetbaar effect: 
Binnen de oorspronkelijke financiële kaders (zoals vastgesteld op 30 juni 2009) is het mogelijk om een 
doelmatige en efficiënte oplossing te realiseren op de Baron van Nagellstraat. 
 

b) Maatschappelijk effect: 
Het effect is dat gemeenschapsgeld op een juiste en efficiënte wijze wordt ingezet. Door dit op de 
voorgestelde wijze te doen is het wellicht mogelijk om meer knelpunten tegelijk op te lossen met vrijwel 
dezelfde middelen. Belangrijke effecten zijn verbetering van de verkeersveiligheid en van de 
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doorstroming van het verkeer. Daarnaast worden ontwikkelingen in de toekomst mogelijk gemaakt, 
danwel niet onmogelijk gemaakt. 

 

4. Argumenten 
Het belangrijkste argument is dat gemeenschapsgeld op een juiste en zo efficiënt mogelijke wijze wordt 
ingezet. Daaruit volgt de versobering van de ondertunneling van de Baron van Nagellstraat. 
 
In de Structuurvisie Kernen Barneveld 2022 is aangegeven dat de gemeente zich inzet voor een sterke 
ontwikkeling aan het spoor. Centraal in de huidige verkeersstructuur staat de Baron van Nagellstraat (met in 
het verlengde de Stationsweg), die als een centrale as door het gebied loopt. In de loop der jaren is de druk 
op deze centrale as als gevolg van groei van zowel bevolking, recreanten en de algehele mobiliteitsgroei, 
toegenomen. De grootste verkeersdruk bevindt zich in het bundelingsgebied Barneveld – Harselaar – 
Voorthuizen. In de structuurvisie is een aantal belangrijke uitgangspunten genoemd voor infrastructurele 
verbeteringen in dit gebied. De ondertunneling van de Baron van Nagellstraat maakt onderdeel uit van het 
samenhangende pakket ten behoeve van verdere verbetering  van de bereikbaarheid van, en leefbaarheid 
en verkeersveiligheid in de gemeente Barneveld. 
 
In de rapportage van de VE-studie worden de volgende argumenten genoemd voor de ondertunneling van 
de Baron van Nagellstraat: 

1. Op basis van de verkeersprognoses van Goudappel Coffeng voor de huidige, 2022 en 2022+ 
situatie blijkt dat de Baron van Nagellstraat een drukke overweg zal blijven met een wachttijd van 
gemiddeld meer dan één minuut. Verkeerstechnisch geldt meer dan één minuut wachten bij een 
overweg als een aandachtspunt; 

2. ProRail stelt als eis dat op het moment dat er een station aan het spoor Amersfoort-Apeldoorn 
gerealiseerd wordt, de overweg opgeheven moet worden en vervangen moet worden door een 
ongelijkvloerse kruising. Reden hiervoor is dat halterende treinen zo dicht bij deze overweg tot een 
extra lange dichtligtijd leiden en mogelijk zelfs tot op de overweg zouden halteren, waarmee het 
veiligheidsniveau naar beneden gaat; 

3. Bovenstaande geldt in principe ook ingeval er bij de driesporige situatie iets fysiek wijzigt aan de 
weginfrastructuur. Als bijvoorbeeld op termijn een extra fietsroute (voor bv. de snelfietsroute) 
aangelegd wordt, dan zal een gelijkvloerse kruising niet acceptabel zijn; 

4. In de verkeersprognoses voor 2022 en 2022+ zullen de wachtrijen voor de overweg Baron van 
Nagellstraat naast de Wencopperweg ook terugslaan op de verkeerskruising Harselaarseweg-
Energieweg en zal de effectieve bruikbaarheid van de diverse in-/uitritten negatief beïnvloed worden. 
Dit betekent een sterke verslechtering van de verkeersafwikkeling; 

5. Lange wachtrijen gecombineerd met relatief lange wachttijden zorgen voor risicovol gedrag bij 
weggebruikers. Het feit dat er in het verleden absoluut gezien weinig incidenten zijn geweest, 
betekent nog niet dat er veel bijna-incidenten gespeeld kunnen hebben. Gezien de huidige situatie 
bij de Baron van Nagellstraat, waarbij linksafslaand verkeer naar de Wencopperweg regelmatig leidt 
tot stilstaande voertuigen op de overweg, is continuering van dit risicovolle gedrag aannemelijk. De 
voorziene langere wachttijden en wachtrijen in de toekomst zullen dit gedrag alleen maar vergroten, 
met een vergrote kans op incidenten; 

6. De toekomstige plannen voor o.a. een snelfietsroute, een eventuele realisatie van een Intercity- 
station, een Railterminal en de verdere ontwikkeling van industriegebied Harselaar nopen tot een 
ongelijkvloerse kruising met het spoor. Een ongelijkvloerse kruising in de vorm van een tunnel 
faciliteert deze toekomstige ontwikkelingen; 

7. Verdergaande ruimtelijke ontwikkelingen en toename rail-/wegfrequentie zullen realisatie van een 
onderdoorgang bij de Baron van Nagellstraat in de toekomst alleen maar lastiger maken: in de 
huidige situatie zijn er ruimtelijk gezien mogelijkheden voor realisatie van een onderdoorgang bij de 
Baron van Nagellstraat. Deze ruimte zal niet altijd beschikbaar blijven; 

8. Uit een benchmark van Goudappel onder 20 overwegen in Noord-Oost Nederland blijkt de Baron 
van Nagellstraat (evenals de overwegen Nijkerkerweg en Lunterseweg) bij de 10 vervelende te 
zitten (boven 1 minuut  wachttijd); 

9. Uit de analyse van Goudappel blijkt dat de wachttijden en –rijen bij deze overweg het grootst zijn, 
waarmee het VE-team heeft geconcludeerd dat deze overweg het eerst aangepakt dient te worden; 

10. Een ongelijkvloerse situatie heft de barrièrewerking met het spoor op, met al zijn positieve effecten 
op de doorstroming van het wegverkeer en verkeersveiligheid, maar ook de reductie van 
verstoringen voor het treinverkeer op deze locatie. 

     

5. Kanttekeningen 
Ten aanzien van de tunnel brengen de aanpassingen van het ontwerp naar een versoberde variant extra 
kosten met zich mee. Een deel van de ontwerpwerkzaamheden zal opnieuw gedaan moeten worden. 



5 

Daarnaast zal, als gevolg van deze heroverweging, de tunnel later gerealiseerd worden dan oorspronkelijk 
gepland. Het onderzoek naar de sprinterverbinding en de besluitvorming daarover heeft tot gevolg dat er 
later gestart wordt. Verwacht wordt dat de doorlooptijd van dit onderzoek ongeveer een jaar duurt. 
Vervolgens zal hier besluitvorming over moeten plaats vinden. Gezien de vertraging en temporisering op de 
verschillende gebiedsontwikkelingsprojecten wordt uitgegaan van een latere realisatie van de tunnel (ca. 
2018/2020).  
Over het aanwenden van de bestaande provinciale subsidie onder andere voorwaarden (versoberde 
uitvoering van de tunnel) is ambtelijk en bestuurlijk overleg geweest met de provincie. Hierover dient door 
Gedeputeerde Staten nog wel een formeel besluit genomen te worden. Overigens brengt de hiervoor 
genoemde vertraging de subsidies niet in gevaar. 
Met de provincie is ambtelijk en bestuurlijk aftastend gesproken over extra subsidie. Gelet op bezuinigingen 
en overprogrammering bij de provincie wordt er mogelijk € 1 miljoen extra subsidie beschikbaar gesteld, 
waarbij als voorwaarde zal gelden dat een deel van de provinciale weg (N805) in eigendom, beheer en 
onderhoud wordt overgedragen. Hierover moet nog besluitvorming plaats vinden. 
 
 

6. Uitvoering 
 

Planning: 
Na besluitvorming door de raad kan gestart worden met de uitwerking van het versoberde ontwerp voor 
de tunnel.  
 

Communicatie: 
Alle belanghebbenden van de tunnel worden geïnformeerd door middel van een nieuwsbrief. Na uw 
besluit worden de belanghebbenden geïnformeerd tijdens een informatieavond. De gemeentelijke 
website zal actueel gehouden worden t.a.v. het proces rondom de tunnel. 
 
 

7. Risico's, kosten, baten en dekking 
Voor de toegekende SpoDo-subsidie geldt dat deze, ook bij een gewijzigd ontwerp, in stand blijft. 
De provincie is betrokken geweest bij de VE-studie en kan zich volledig vinden in de conclusies. Ambtelijk en 
bestuurlijk is er overleg geweest over de provinciale subsidie. Verwacht wordt dat deze, bij een versoberde 
tunnel, in stand blijft. De provincie heeft aangegeven bereid te zijn het eerder toegezegde subsidiebedrag te 
fixeren, ook nu het totale investeringsbedrag aanmerkelijk lager wordt. 
 
Met de provincie is het achterliggende jaar gesproken over hun (extra) bijdrage a.g.v. het toen ontstane 
tekort. De provincie is in principe bereid hieraan mee te werken, maar stelt als voorwaarde dat dan de 
provinciale weg (Baron van Nagellstraat) in eigendom, beheer en onderhoud wordt overgedragen aan de 
gemeente.  
 
De voorgestelde variant voor de ondertunneling van de Baron van Nagellstraat is geraamd op € 28,7 
miljoen. Dit ligt onder het oorspronkelijke budget van € 29,2 miljoen (besluit 30 juni 2009), waarmee de 
directe noodzaak van aanvullende financiering komt te vervallen. De genoemde bedragen voor de 
verschillende oplossingen hebben een bandbreedte van ca. 25% en betreffen de investeringsbedragen incl. 
BTW.  
Voorgesteld wordt om de ondertunneling van de Baron van Nagellstraat in versoberde vorm verder uit te 
werken, maar hier een taakstellend budget voor te hanteren van € 25 miljoen. Bij de ontwerpaanpassingen 
geldt dus een taakstellende besparing van € 3,7 miljoen. 
 
De bekostiging van het project wijzigt ten opzichte van het oorspronkelijke voorstel ‘Harselaartunnel’ (nr. 11-
40) en  stellen wij als volgt voor:  
 
Totale kosten € 25 miljoen.  

- Financiering vanuit de regeling Spoorse Doorsnijdingen betekent een bijdrage van € 6.712.530.  
- Subsidie provincie € 10.850.000. 
- Inbreng verworven gronden € 672.000. 
- Onttrekking algemene reserve € 6.765.470 (dit was € 4 miljoen, dus een toename van € 2.765.470). 
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Raad: 30-06-09 
 

24-05-11* 
 

18-12-12 

SpoDo-regeling 6,9 
 

6,7 
 

6,7 

Provincie Gelderland 10,9 
 

10,9 
 

10,9 

Gemeente Barneveld 11,5   17,4   7,4 

Totaal 29,2 
 

35,0 
 

25,0 

      Opbouw bijdrage gemeente 
Barneveld 

     Algemene reserve 4,0 
 

4,0 
 

6,8 

Bestemmingsreserve Infra 0,0 
 

3,1 
 

0,0 

Inbreng verworven gronden 0,7 
 

0,7 
 

0,7 
Bestemmingsreserve ontsluiting 
Harselaar-Zuid 6,8 

 
6,8 

 
0,0 

Grondexploitatie Harselaar-Zuid - 
 

2,8 
 

0,0 

Rentetoevoeging SpoDo-gelden 0,0   pm   pm 

 
11,5 

 
17,4 

 
7,4 

 
 
* Bij dit raadsvoorstel is een motie aangenomen om bij de Programmabegroting 2012 met een alternatief 
dekkingsvoorstel te komen. Met de verstrekking van de memo van 29-09-11 is hier invulling aan gegeven, 
waarbij is opgemerkt dat een definitief dekkingsvoorstel nog voorgelegd zou worden. 
NB: In bovenstaand overzicht komen afrondingsverschillen voor.  
 
In bovenstaand verloopoverzicht zijn de voorgestelde wijzigingen weergegeven in relatie tot de eerder 
genomen raadsbesluiten. De eventuele aanvullende subsidiëring van de provincie daar gelaten, betekent dit 
dat de gemeente Barneveld ca. € 10 miljoen minder hoeft bij te dragen: de inbreng van de gemeente 
Barneveld ten opzichte van het voorstel van 24 mei 2011 wordt verlaagd van € 17.408.000 naar € 7.437.470 
(= € 672.000 + € 6.765.470).  
Bovengenoemde vermindering van € 10 miljoen is opgebouwd uit € 2,8 miljoen grondexploitatie Harselaar- 
Zuid, € 3,1 miljoen bestemmingsreserve Infra en ca. € 4 miljoen algemene reserve. 
 
De beoogde onttrekking van de reserve 'ontsluiting Harselaar-Zuid', ter grootte van € 6.836.000, kan met dit 
dekkingsvoorstel komen te vervallen. Wij stellen voor om dit deel van deze reserve, ter grootte van de 
beoogde onttrekking, te laten vrijvallen en te storten in de algemene reserve. De algemene reserve wordt 
met dit voorstel per saldo € 4 miljoen minder aangesproken.  
 
 
 
 Burgemeester en wethouders van Barneveld, 
 de secretaris, de burgemeester, 
 drs. D. Bakhuizen dr. J.W.A. van Dijk 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bijlage (digitaal beschikbaar en ter inzage gelegd): 
Rapport ProRail "Onderdoorgang Harselaar Barneveld - Value Engineering Studie" d.d. 8 oktober 2012.  


